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. Mødereferat (WorkZone 2024-017- 03899) 
    
Emne: Studienævnsmøde Datalogi, nr. 24-08 
Dato: Onsdag d. 27. november kl. 12.30-15.30 (online) 
Referent: Mette Kaufmann Andersen (studienævnssekretær) 
Deltagere: 
 
 
 
 
Observatører: 
 

Lone Leth Thomsen (LLT) (formand), Tem Frank Andersen (TFA) 
Anders Bruun (AB), Hans Hüttel (HH), Jakob Topholt Jensen (JTJ) 
(næstformand), Arthur Osnes Gottlieb (AOG), Christian Midjord 
Holfelt (CMH) (til 14.30), Oliver Viller Nielsen (OVN),  
 
Ulla Øland (UØ) (studienævnssekretær), Ulrik Nyman (UN) 
(studieleder) 
 

Afbud: Danny Bøgsted Poulsen (DBP), 
 

Dagsorden 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af referat 
3. Status fra studenterstudievejledere 
4. Status fra uddannelsesgrupper 
5. Ansøgninger 
6. Evaluering af studiestart 2024 
7. Dimittendundersøgelse EVU 2023 
8. Instituttets evalueringsmodel for evaluering af studieaktiviteter 
9. Samarbejdsaftale med UCN 2025 
10. Kvalitetssikring 
11. Meddelelser 
12. Eventuelt 

 
 

Ans. Deadline Opsummering (resultat og aktioner) 

MKA Asap Informere ansøgere om SN beslutninger 

UN Inden udgang af 
2024 Revidere samarbejdsaftale med UCN 

MKA Til næste møde Booke mødelokale og forplejning 
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Mødereferat 
  

 
Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 

• Behandling af pkt 9 om Samarbejdsaftale med UCN udsættes. SL kan give status, men aftale 
er endnu ikke indgået. 

• Dagsorden godkendt  
 

 Ad. 2 Godkendelse af referat  
• Godkendt 

 
 Ad. 3 Status fra studenterstudievejlederne 

• Studievejledere har sendt statusmail: 
o I den sidste periode har vi primært modtaget mails om handlingsplaner/dispensation 
o Der har også været nogle få mails om studieteknikker, og nogle der begynder at 

overveje uddannelse som kontakter os med spørgsmål og møder for at lære mere om 
det. 

o Ellers har der været studiepraktik i hhv. Aalborg og KBH: 
o Studiepraktik i Aalborg: 

 Omkring 100 deltagere, fordelingen var ligesom sidste år, også ift. deres 
programmeringskendskab. 

o Studiepraktik i KBH: 
 Vi havde 10 praktikanter, der deltog aktivt begge dage. 

Generelt fra alle tilmeldte på alle uddannelser i København fik vi rigtig god 
feedback, med 94% af dem der svarede som synes de har fået en god 
forståelse af at være studerende og et positivt indtryk af AAU CPH, og 
83% der blev bekræftet i at de ville søge ind på en videregående 
uddannelse. 
Jeg har dog ikke modtaget nogen informationer om feedbacken specifikt 
fra Software holdet 

o Studievejl har spurgt om lov til at tage samtaler med studerende efter kontortid  
 Dette kan godkendes. 
 

Ad. 4 Status fra uddannelsesgrupperne 
• Der har ikke været afholdt møder siden arbejdet med studieordningsrevisioner. 

 
Ad.5 Ansøgninger 

• Liste med ansøgninger, der er behandlet siden sommerferien, er ikke blevet fremsendt til 
dette møde. 

 
• Ansøgning om dispensation til yderligere eksamensforsøg (2a) 

o Studienævnet har modtaget ansøgning om dispensation til yderligere 
eksamensforsøg. Der er tale om 4. forsøg i kursusmodul på SW4 

o Beslutning:  
 Studienævnet afviser ansøgning om dispensationen grundet manglende 

dokumentation for særlige omstændigheder og henviser til regler for at 
søge om genoptagelse (MKA informerer ansøger) 
 

• Ansøgning om dispensation til yderligere eksamensforsøg (2b)  
o Studienævnet har modtaget ansøgning om dispensation til yderligere 

eksamensforsøg. Der er tale om 2 gange 4. forsøg i kursusmoduler på SW6 
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o Beslutning:  
 Studienævnet afviser ansøgning om dispensationen grundet manglende 

dokumentation for særlige omstændigheder og henviser til regler for at 
søge om genoptagelse (MKA informerer ansøger) 

o  
• Ansøgning om dispensation fra førsteårsprøve (deltagerkrav) (2c)  

o Studienævnet har modtaget ansøgning om dispensation fra førsteårsprøven, 
deltagerkravet. Ansøger har ikke deltaget i moduler på DAT2 efter studieskifte 

o Beslutning:  
 Studienævnet afviser på baggrund af manglende lægefaglig vurdering. 

(MKA informerer ansøger) 
o  

• Ansøgning om dispensation fra førsteårsprøve (deltagerkrav) (2d)  
o Studienævnet har modtaget ansøgning om dispensation fra førsteårsprøven, 

deltagerkravet. Ansøger har ikke deltaget i 1 modul på hhv DAT1 og DAT2 
o Beslutning:  

 Studienævnet afviser på baggrund af manglende dokumentation for 
særlige forhold. (MKA informerer ansøger) 
 

• Ansøgning om dispensation til yderligere eksamensforsøg (2e) 
o Studienævnet har modtaget revideret ansøgning om dispensation til yderligere 

eksamensforsøg. Der er tale om hhv. 4. og 5. forsøg i to moduler på SW4 
o Beslutning:  

 Studienævnet efterspørger status på henvisning til behandling for 
eksamensangst. (MKA informerer ansøger) 
 

• Ansøgning om dispensation til yderligere eksamensforsøg (2f) 
o Studienævnet har modtaget revideret handlingsplan efter afslag på dispensation 

på sidste studienævnsmøde. Der er tale om 5. eksamensforsøg i modul på 
DVML3 

o Beslutning:  
 Studienævnet godkender og giver dispensation til yderligere et 

eksamensforsøg (MKA informerer ansøger) 
 

Ad 6. Evaluering af studiestart 2024 
 Det Tekniske Fakultet for IT og Design (TECH) har fremsendt resultatrapport efter 

evaluering af studiestarten 2024. 
 Rapporten blev gennemgået og man diskuterede flere punkter, heriblandt (lave) 

svarprocenter og hvorvidt instituttet har mulighed for at påvirke spørgsmålene. 
 Beslutning: Rapporterne tages til efterretning, vi laver dog egen evaluering sideløbende. 

 
Ad 7. Dimittendundersøgelser EVU 2023 

 Det Tekniske Fakultet for IT og Design (TECH) har fremsendt Dimittendundersøgelsen for 
Masteruddannelsen i IT, Softwarekonstruktion, 2024 

 Det bemærkes at blot en enkelt studerende har svaret, så det virker meget tungt at bruge 
mange ressourcer på hhv. at fremstille og behandle materialet.  

 Beslutning: Rapporten tages til efterretning  
 

Ad 8. Instituttets evalueringsmodel for evaluering af studieaktiviteter 
• Studieleder præsenterede evalueringsmodellen, der bruges på instituttet.  
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• Studienævnets diskuterede hvordan det store evalueringsarbejde bruges og om det giver 
det forventede udbytte. Spørgsmålene og de svar, der kommer retur giver gode input til 
arbejdet med evalueringsrapporter i forbindelse med kvalitetssikring af uddannelserne. 

 
Ad 9. Samarbejdsaftale med UCN 2025 

• Samarbejdsaftalen skal fornyes, da den udløber ved årets udgang. (UN) 
 

Ad 10. Kvalitetssikring 
• Studienævnet har modtaget datapakken, som studieleder og instituttets ledelsesstøtte 

benytter i arbejdet med evalueringsrapporter, handlingsplan, mv. 
o Materialet og udkast til rapporterne skal behandles på december-mødet og 

herefter færdiggør studieleder rapporterne til brug i det videre forløb med 
evaluering af vores uddannelser. 

o Det samlede materiale skal behandles på evalueringsmøder med deltagelse af 
studienævnsformand, ekspertpanel, uddannelseskoordinatorer, 
studenterrepræsentanter og Kvalitet og Analyse  
 

Ad 11. Meddelelser 
 
Ad. 12 Eventuelt 

 Næste møde er fysisk med mødeforplejning. (MKA søger for bookning af lokale og 
forplejning) 

 
   

  
 


